

中國·香港特別行政區

大埔區文藝協進會大埔攝影會主辦



2013

第七屆彩色照片組國際沙龍 第二屆彩色數碼組國際沙龍

The 7th International Salon of Pictorial Colour Prints
The 2nd International Salon of Pictorial Colour Digital Images

Organized By

TAI PO DISTRICT ARTS ADVANCEMENT ASSOCIATION

TAI PO PHOTOGRAPHY CLUB HONG KONG, CHINA

will be held at the E3&E4 Exhibition Areas of Hong Kong Culture Centre, Hong Kong.



大埔區文藝協進會大埔攝影會

TAI PO DISTRICT ARTS ADVANCEMENT ASSOCIATION

TAI PO PHOTOGRAPHY CLUB

5/F., Tai Wo Neighbourhood Community Centre,
Tai Wo Estate, Tai Po, N.T.,
HONG KONG S.A.R., CHINA

To: _____

AIR MAIL ✈

PRINTED MATTER

All correspondence should be addressed to:-

Mr. Bui LI (Hon.Salon Chairman)
TAI PO PHOTOGRAPHY CLUB
5/F., Tai Wo Neighbourhood Community
Centre
Tai Wo Estate, Tai Po, N.T.
HONG KONG S.A.R. CHINA

E-mail: admin@tppe-hk.org
Website: <http://www.tppe-hk.org/>

The sponsors of this International Exhibition of Photography have been awarded Recognition by PSA, the world's largest patron of international photographic exhibitions. PSA, although it has provided Recognition, is neither a sponsor nor directly involved in the operation of this exhibition.



Acceptances received by PSA Members in approved sections of this exhibition are eligible for PSA Star Ratings, listing in the worldwide PSA Who's Who of Photography and credited toward the PSA Distinctions PPSA, EPSA, MPSA and GMPSA.

PSA is a non profit organization promoting the advancement of photography in all its forms to novice, amateur and professional photographers worldwide.

For information on membership and the many services and activities of PSA, contact:

psa
PHOTOGRAPHIC SOCIETY OF AMERICA
3000 United Founders Blvd. Suite 103
Oklahoma City, OK 73112 -3940, U.S.A.
E-mail: hq@psa-photo.org
Web Site: <http://www.psa-photo.org>

 **The Royal Photographic Society**
Patron: Her Majesty The Queen. Incorporated by Royal Charter

The Royal Photographic Society has awarded patronage to the organisers of this International Exhibition of Photography. In recognition of this Royal Photographic Society medals are awarded.

The Royal Photographic Society is the foremost Photographic Society in the world. It was founded in 1853 when photography was in its infancy, and it has been a leading force in its advancement ever since. In 2004 The Society became a body incorporated by Royal Charter.

The Society's aim is to promote excellence in the art and science of photography. It is an educational charity with a worldwide membership, organising over 300 events each year. The Society's distinctions of Licentiate (LRPS), Associateship (ARPS) and Fellowship (FRPS), along with Science Qualifications, are internationally recognised as measures of excellence in photography. It also organises the world renowned and longest running International Print Exhibition, achieving its 150th Exhibition in 2007.

For details of The Society's many activities and membership please contact: The Royal Photographic Society, Fenton House, 122 Wells Road, Bath BA2 3AH England

Telephone: +44 (0)1225 325733

Email: reception@rps.org

Website: www.rps.org

Patronage No. RPS2011/18

Tai Po District Arts Advancement Association – Tai Po Photography Club of Hong Kong S.A.R., China, cordially invites you to submit entries to the 7th Int'l Salon of Pictorial Colour Prints, the 2nd Int'l Salon of Pictorial Colour Digital Images 2013 which will be held at the E3&E4 Foyer Exhibition Area of Hong Kong Cultural Center from 21 Dec 2013 to 23 Dec 2013. The exhibition is open to all free of charge.

ENTRY RULES

CONDITIONS

- This exhibition is open to everyone up to 4 colour prints (maximum size 16 x 20 inches including mount) for Colour Prints Division, or 4 digital images for Colour Digital Image Division, may be submitted in one or both divisions, but accepted entries in the past TPPC Salons are ineligible.
- Entries must originate as photographs (image-captures of objects via light sensitivity) by the entrant on photographic emulsion or acquired digitally. By virtue of submitting an entry, the entrant certifies the work as his own and permits the sponsors to reproduce all or part of the entered material free of charge for publication and/or display in media related to the exhibition. This may include low resolution posting on a website. The exhibition assumes no liability of any misuse of copyright.
- Images may be altered, either electronically or otherwise, by the maker and artwork or computer graphics created by the entrant may be incorporated if the photographic content predominates, subject to divisional restrictions. Computer edited images must be declared on entry form.
- All possible care will be taken to all prints but no responsibility for loss or damage is assumed.
- For prints, name and address of entrant, title, and the entry number as on the entry form must appear on back of each print. For digital images, please refer to the definition below.
- Each division of this exhibition will be judged and scored separately.
- This exhibition will be conformity with P.S.A. & R.P.S. regulations. Acceptance sticker will be issued. Acceptances and awards obtained in this exhibition will be counted towards P.S.A. 'Star Ratings' & 'Who's Who' and R.P.S. recognized rating.
- Permission to reproduce for use in conjunction with the exhibition is assumed unless denied.
- All acceptance cards will be given for each acceptance by airmail and each entrant will be sent a catalogue of the exhibition by surface mail.
- Submission of an entry signifies acceptance of and compliance with all conditions of entry by an entrant.

JUDGING ORDER

An entrant's four images will be distributed throughout four rounds of judging.

FEES

	Entry Fee for individual Entrant from			For group more than 5 Entrants * overseas entrants only	Extra Charge for Airmail Return
	Overseas	HK/Macau	China		
Colour Prints Division	US\$17	HK\$100	RMB100	US \$15/Entrant	US \$10/Set
Digital Image Division	US\$16	HK\$100	US\$16/ HK\$100	US \$12/Entrant	N/A

- GROUP ENTRIES for 5 or more entrants are WELCOME; an entry fee of US\$15.00 per entrant per division in the same package will be charged.
- ENTRIES SUBMITTED WITHOUT FULL PAYMENT WILL NOT BE JUDGED NOR RETURNED.
- US\$10 (for Prints Division) or extra fee will also be added to per entrant per division for AIRMAIL return.
- BANK NOTES ARE PREFERRED, ALL FOREIGN AND PERSONAL CHEQUES OR BANK DRAFT WILL NOT BE ACCEPTED to avoid expensive bank charges. Where the transmission of currency is forbidden, entries will be accepted with 30 I.R.C. per entrant.
- Free of charge for TPPC Members and Excellent Exhibitor (E.E.TPPC), but not responsible for any postage charge for returning entries and catalogue.
- Extra copy of Salon Catalogue will be provided at extra fee of US\$10 / RMB\$50 / HK\$30 (including mailing charge).

SUMISSION OF ENTRIES SIGNIFIES ACCEPTANCE OF ABOVE CONDITIONS

AWARDS

COLOUR PRINTS DIVISION

- One PSA Gold Medal
- One RPS Gold Medal
- One RPS Silver Medal
- One RPS Bronze Medal
- One TPPC Gold Medal
- Two TPPC Silver Medals
- Four TPPC Bronze Medals
- Two RPS Honorable Ribbons
- Ten TPPC Honorable Ribbons
- Trophy for The Highest Total Score of Foreign Entries
- Trophy for The Highest Total Score of Greater China Entries
- Trophy for The Highest Total Score of HKSAR Entries
- Trophy for The Highest Total Score of TPPC Member Entries
- Trophy for The Best Foreign Entry
- Trophy for The Best Greater China Entry
- Trophy for The Best HKSAR Entry
- Trophy for The Best TPPC member Entry

COLOUR DIGITAL IMAGES DIVISION

- One PSA Gold Medal
- One RPS Gold Medal
- One RPS Silver Medal
- One RPS Bronze Medal
- One TPPC Gold Medal
- Two TPPC Silver Medals
- Four TPPC Bronze Medals
- Two RPS Honorable Ribbons
- Ten TPPC Honorable Ribbons
- Trophy for The Highest Total Score of Foreign Entries
- Trophy for The Highest Total Score of Greater China Entries
- Trophy for The Highest Total Score of HKSAR Entries
- Trophy for The Highest Total Score of TPPC Member Entries
- Trophy for The Best Foreign Entry
- Trophy for The Best Greater China Entry
- Trophy for The Best HKSAR Entry
- Trophy for The Best TPPC member Entry

* As individual awards for HKSAR entrants, the awards for Greater China Region will only be presented to China, Macau and Taiwan entrants.

ENTRIES REQUIREMENT

Colour Prints - This exhibition accept Pictorial Prints only, with maximum size 16 x 20 inches (40 x 50 cm) including mount. If any prints exceed maximum dimensions, will be disqualified.

Colour Digital Images:

- Digital files must be sent to the Association web-site (<http://www.tppc-hk.org/salonForm.php>) for registration and image upload.
- Digital files must be in a compressed "JPEG" format with a maximum size of 1024 pixels (width) x 768 pixels (height) and a resolution of 72 dpi, regardless of portrait or landscape orientation. Images will not be compressed or rotated by the Association. Images that are smaller than the maximum size will be displayed exactly as they are provided.
- Each photo must contains 2 the digital files. One with a maximum image of 1MB (each image) for adjudication purposes and the other image size under 10MB (each image) for salon catalogue (if selected for printing).

- Submission by post, courier or e-mail shall not be accepted.
- No alternation for image is allowed. Association will not responsible for any wrong submission.
- Title of each image and information of the entrant including name, full address must be clearly shown.
- Any entries not conforming to the above requirements will neither be judged nor returned.
- Submission fee should be paid by "Paypal" and is non-refundable.
- Only general editing of the image such as cropping, red eye remove, dust elimination, adjustment of colour, brightness, contrast are acceptable by the Association. Otherwise, will not be judged.
- Submission of an entry signifies acceptance of rules and compliance with all conditions by an entrant.

HONOUR AWARDED TO THE TPPC SALON OUTSTANDING EXHIBITOR

For distinguished outstanding Exhibitor in our TPPC Salon, from the 1st TPPC International Salon of Pictorial Prints 1999 and International Salon of Pictorial Slides 2007, anyone entrant consecutively 3 salons to be accepted in our TPPC Salon in the same division up to the following standard, he/she will be entitled for the "Excellent Exhibitor" (E.E.TPPC).

- "The Standard of E.E.TPPC"**
- 1 Acceptance rated as 1 score
 - 2 Acceptance rated as 2 scores
 - 3 Acceptance rated as 3 scores
 - 4 Acceptance rated as 5 scores

The qualification mark of E.E.TPPC is 11 scores or above

TO: Mr. Biu LI (Hon. Salon Chairman)
TAI PO PHOTOGRAPHY CLUB
 5/F., Tai Wo Neighbourhood Community Centre
 Tai Wo Estate
 Tai Po, New Territories
 HONG KONG S.A.R. CHINA

FROM:

(For TPPC International Salon 2013)
 For Exhibition, No Commercial Value

所有任何有關本屆沙龍之通訊,可致函:

李 標先生(義務沙龍主席)
大埔區文藝協進會大埔攝影會
中國香港特別行政區
新界大埔太和邨太和鄰里社區中心五字樓
電郵: admin@tpcc-hk.org
網址: www.tpcc-hk.org

◆◆◆◆ 獎 項 ◆◆◆◆

彩色照片組

- 美國攝影學會金牌獎
- 英國皇家攝影學會金牌獎
- 英國皇家攝影學會銀牌獎
- 英國皇家攝影學會銅牌獎
- 大埔攝影會金牌獎
- 大埔攝影會銀牌獎
- 大埔攝影會銅牌獎
- 英國皇家攝影學會優異絲帶兩條
- 大埔攝影會優異絲帶十條
- 獎盃壹座頒予海外地區全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予大中華地區全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予香港特別行政區全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予本會會員全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予海外地區最佳作品
- 獎盃壹座頒予大中華區最佳作品
- 獎盃壹座頒予香港特別行政區最佳作品
- 獎盃壹座頒予本會會員最佳作品

彩色數碼組

- 美國攝影學會金牌獎
- 英國皇家攝影學會金牌獎
- 英國皇家攝影學會銀牌獎
- 英國皇家攝影學會銅牌獎
- 大埔攝影會金牌獎
- 大埔攝影會銀牌獎
- 大埔攝影會銅牌獎
- 英國皇家攝影學會優異絲帶兩條
- 大埔攝影會優異絲帶十條
- 獎盃壹座頒予海外地區全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予大中華地區全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予香港特別行政區全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予本會會員全套最高積分作品
- 獎盃壹座頒予海外地區最佳作品
- 獎盃壹座頒予大中華區最佳作品
- 獎盃壹座頒予香港特別行政區最佳作品
- 獎盃壹座頒予本會會員最佳作品

香港大埔區文藝協進會大埔攝影會敬邀 台灣暨世界各地攝影家,不吝珠玉,踴躍參加二〇一三年十二月廿一日至廿三日·假座香港九龍尖沙咀香港文化中心大堂展覽區展出之第七屆國際攝影沙龍·至深感荷。

參加細則

- 每位作者可同時參加兩組或其中一組。最多不得超過 4 幀。彩色照片組只限連裱框計不超過16英寸乘20英寸的作品參加。彩色數碼組作品必須經由本會網頁 (<http://www.tpcc-hk.org/salonForm.html>)登記及上傳作品。有關作品的規定請參閱《定義》。
- 參加作品必須是本人攝製,作品一經提交即表示作者已確認對作品的擁有權,並同意主辦單位部份或全部複製其作品,用於與展覽有關的任何印刷或展示,包括以低像數在網頁上展示,而無須予任何酬勞。任何有關作品的版權等法律責任,主辦單位概不負責。
- 作者可以電子或其他方式對作品進行加工或加入創作的圖像,但根據規定,作品內的攝影部份仍需佔大部份及必需於參加表格內申明。
- 收到之參加作品,當盡力小心保管,但不負上任何意外損毀及賠償之責任。
- 參加者註在作品上的姓名,題目及地址等資料必須與參加表格內所填寫相符及印於每幀照片背面。
- 每組參加作品,在其所屬組別內評選及給分。
- 本沙龍乃遵照美國攝影學會(PSA)所訂之條例辦理,全部入選作品皆列入美國攝影學會“名家與星標”統計,及英國皇家攝影學會(RPS)之計分沙龍。
- 除作者預先聲明外,本會有權將參加作品於報章、刊物、及沙龍目錄中刊出,並無報酬。
- 成續通知咭由空郵寄出,參加作品回件由平郵寄出,另贈沙龍目錄一冊。
- 凡遞交作品參加者,即表示明白及完全同意本規則所列各項。

評選次序

參加者所遞交的四幀作品將分別於四輪評選中評分。

參加費

	個人參加費			集體投寄 (五名參加者以上) *只限海外參加者	空郵回件附加費 *只限海外參加者
	海外	香港/澳門	中國		
照片組	17美元	港幣100元	人民幣100元	每位15美元	每套作品10美元
彩色數碼組	16美元	港幣100元	16美元/ 港幣100元	每位12美元	不適用

- 本會推荐以集體方式投寄,以最少5位參加者為一單位,每人每組只收美金15元
 - 凡未繳足參加費用者,本沙龍將不予評選及退件。**
 - 本會特設空郵回件服務;海外參加者欲選用此項服務者,每人每組之空郵附加費為美金10元,並需於參加費用時一併繳交。
 - 參加費請連同作品一同寄出,個人支票及匯票恕不接受,因本港銀行收取高昂之兌換手續費,外匯管制地區則需國際回郵券30張。
 - 大埔攝影學會之合格會員及卓越展覽者(E.E.TPPC),可免收參加費,但不負責退件及沙龍目錄之郵資。
 - 額外沙龍目錄每份收取美金10元/人民幣50元/港幣30元(已包括郵費)。
- ☆凡投寄作品參加本沙龍者,即作承認並同意本細則所訂之各項規約☆

作品規定

☆彩色照片組☆

不限題材,只接受照片尺寸連裱框計算不得超過 40 x 50 cm (16英寸 x 20英寸),如作品尺寸超過規定,將被取消參加資格。

☆彩色數碼組☆

- 影像檔案必須經由本會網頁 (<http://www.tpcc-hk.org/salonForm.php>)登記及上傳作品。
- 影像檔案像素最大為1024 pixels (闊) x 768 pixels (高) 及解像度為72 dpi。不論是直度或橫度,並以壓縮檔案 JPEG格式儲存。本會不會壓縮或旋轉影像。若上載之影像未達上述規格,影像將如實顯示。
- 每幅作品必須上載兩個檔案(JPG格式)。一個檔案1MB或以下作為評選之用;另一個檔案10MB或以下(解像度為300 dpi)作為編印目錄之用(如獲選者)。
- 本會不接受郵寄、快遞或電郵方式提交參加作品。
- 影像檔案上載後不設更改。任何錯誤,概不負責。
- 參加者之姓名、地址等資料必須清楚編寫,而每個上載影像檔案須填上影像標題。
- 如不符合以上規格將不獲評審和退還。
- 一經 Paypal 收費,成功與否恕不退還。
- 參賽作品只可作有限度的裁放、消除紅眼、除塵,以及調節顏色、光暗和對比,接受任何電腦合成加工。本會保留權利拒絕任何認為作過量修飾的參賽作品。
- 任何人士遞交作品參加是次比賽,即表示明白及同意以上條款。

*由於香港特別行政區已設有獨立獎項,故此大中華地區之獎項只頒予中國大陸、澳門或台灣之參加者。

☆卓越展覽者(E.E.TPPC)榮銜☆

本沙龍由第一屆(1999)開始,參加者連續三屆在同一組別內入選十一點或以上可以獲得卓越展覽者(E.E.TPPC)榮銜,並發給證書。

- 入選一幀得一點
- 入選二幀得兩點
- 入選三幀得三點
- 入選四幀得五點

**SALON CALENDAR 2013
2013年度沙龍日程表**

影像組	Colour Prints Division 彩色照片組	Colour Digital Image Division 彩色數碼影像組
Closing Date 截止收件	04 Nov 2013	04 Nov 2013
Judging Date 評選	17 Nov 2013	24 Nov 2013
Notification Send 寄出成績通知咭	26 Nov 2013	26 Nov 2013
Exhibitions & Slides Show 展覽及幻燈片放映	21 Dec 2013 – 23 Dec 2013	
Entries Return 退還全部作品	06 Jan 2014	Not Applicable 不適用
Awards Send 寄出獎項	06 Jan 2014	06 Jan 2014
Catalogues Send 寄出沙龍目錄	06 Jan 2014	06 Jan 2014

大埔區文藝協進會

大埔攝影會第七屆國際攝影沙龍

PANEL OF JUDGES 評審團

Colour Prints Division 彩色照片組

Mr. HO Po Tim 何寶甜先生

Hon.FGPC, Hon.FHKPA, Hon.FPCA, Hon.FTPPC, FCPA, FHKCC, Hon.FWKLOBPS, Hon.FSGPS, APSHK

Mr. LEUNG Kai Yiu 梁繼堯先生

FRPS, FHKMCPS, Hon.FCUPS, Hon.FHKUPS, Hon.FUAPA, Hon.FYMCAPS, Hon.FHKPA, Hon.35mmPS

Mr. ZENG Qing Min 曾慶旻先生

Hon.GPC, F.ShenzhenPS

Mr. YAU Kwok Hung 邱國雄先生

FHKCC, FPSEA, FCPA, FHKPA, Hon.HKPA, ARPS, AUAPA, Hon.ECPA, Hon.EHKCC, Hon.EPSSM, AMWIE, PSA Who's Who (1995, 1996, 1997)(CPD) Top Ten, Hon.EUAPA, EPPSM

Mr. TO Po Shan 杜寶珊先生

Hon.FGPC, FGPC, Hon.F35mmPS, F35mmPS, Hon.FMTRMPC, EFIAP, EE.TPPC

Colour Digital Images Division 彩色數碼組

Mr. Healthy K.H. TAM 譚健康先生

FGPC, MH.GPC, FSGPA, FWKLPA, Hon.PSEA, ARPS, APSHK

Mr. NG Man Kuen 吳民權先生

FCPA, Hon.ECPA, Hon.EHKCC, FPSEA, AFIAP

Mr. LUK Tin Shek 陸天石先生

FPSHK, FPSEA, FCPA, FGPC, FHKAPA, FSGPA, EFIAP, Who's Who Top PSA – PPD(C) 2008, 2009 & 2010

Mr. CHAN Ping Chung 陳炳忠先生

FHKCC, FCAPA, FPSHK, AFIAP, Hon.ECPA, Hon.EPSSM

Mr. LEE Hon Kwong 李漢光先生

FGPC, Hon.CMGPC, Hon.PSGSPC, FMTRMPC, EFIAP, ARPS, EP.PSM, Hon.ECPA, AWIEP, APSEA, APSHK, AUAPA, AHKCC, AYMCAAPS

香港地區收件站

- 1) 大埔區文藝協進會大埔攝影會
新界大埔太和邨太和鄰里社區中心五字樓
(Tel: 2653-6828)
- 2) 優悅專業沖印
香港銅鑼灣謝斐道501-515號銅鑼坊商場105號舖
(Tel: 2573-8583)
- 3) 香港滙美數碼影像
九龍深水埗西九中心7樓7120-7125舖
(Tel: 9215-7903)

廣東省深圳市收件站

深圳旅游攝影俱樂部· 深圳市羅湖區新園路3號職旅大樓208-210室
電話(0755)8222-4946

(深圳收件處截止收件日期: 2013年11月4日)

SALON COMMITTEE COUNCIL 沙龍委員會

Honorable Salon President 榮譽沙龍會長

Mr. Paul CHENG, JP 鄭青雲太平紳士
(District Officer, Tai Po 大埔民政事務專員)

Salon President 沙龍會長

Dr. Joseph K.T. KWONG, M.H. 鄺啓濤博士M.H.

Salon Advisor 沙龍顧問

Ms. Peggy P.K. WONG 黃碧嬌女士
Mr. YU Chi Wing 余智榮先生
Dr. YIU Ping Hung 饒炳雄博士
Mr. CHUNG Chi Kai 鍾賜佳先生
Hon.FTPPC, Hon.GPC, Hon.FCPA, etc
Mr. CHOI Hoo Sang 蔡浩生先生
Hon.FTPPC
Mr. CHAN Wan Hung 陳運鴻先生
Hon.FTPPC, Hon.GPC
Mr. Wilky W.K. CHAN 陳威基先生
Hon.FTPPC, Hon.FGPC
Mr. Alphas K.K. LI 李國光先生
Hon.FTPPC, Hon.FGPC, MH.GPC

Salon General Chairman 沙龍主席

Mr. LI Biu 李標先生
Hon.FTPPC

Salon Secretary 沙龍秘書

Mr. LI Kai Man 李啟民先生
Mr. WONG Yat Fung 王一峰先生
Ms. Perrin P.L. LIN 練碧蘭小姐

Salon Treasurer 沙龍司庫

Mr. CHAN Wan Hung 陳運鴻先生
Hon.FTPPC, Hon.GPC

Salon Division Chairman 分組主任

(Colour Prints Division 彩色照片組)

Mr. David K.C. TAM 譚國銓先生

(Colour Digital Image Division 彩色數碼影像組)

Mr. Kelvin K.H. FU 傅劍雄先生

Salon Catalogue Editor 沙龍目錄編輯

Mr. Herman T.M. CHAN 陳子汶先生
A.GPC, MH.GPC, Hon.CMGPC

Committee Members 沙龍委員

Mr. TANG Tak Kin 鄧德健先生
Mr. CHOY Ka Lok 蔡家樂先生
Mr. Bill W.S. CHUI 崔偉聲先生
Mr. TSE Kai Nin 謝啟年先生
Mr. SIU Shui Yu 蕭瑞瑜先生
Mr. LAW Ting Fai 羅廷輝先生
Mr. TAM Hon Ping 譚康平先生
Mr. IP Kim Hung 葉劍洪先生
Ms. WONG Wing Ting 黃穎婷小姐
Ms. TANG Yuen Han 鄧婉嫻女士
Ms. KAN Fung King 簡鳳瓊女士
Ms. FUNG Mo Kit 馮慕潔女士



大埔攝影會國際攝影沙龍2013
Tai Po Photography Club International Salon 2013

ENTRY FORM

Pictorial Color Print
彩色照片組

For Official Use Only 只供本會填寫	
Entry No.	
Packing No.	
Entry Fee	
Retrun Mail	<input type="checkbox"/> Air Mail Return

No.	Title 題名	經電腦處理作品 Computer Processed Work	評分 Score	入選 Accp.	獎項 Award
1					
2					
3					
4					

*經電腦技術處理（包括拍攝及製作）之作品，必須申報

*Computer processed works (including shooting and processing) MUST be declared

Please fill in BLOCK letters 請用正楷填寫

姓 Family Name		名 Given Name	
------------------	--	-----------------	--

中文姓名(如有) Name in Chinese (if any)		稱謂 Salutation	<input type="checkbox"/> 先生 Mr.	<input type="checkbox"/> 小姐 Miss	<input type="checkbox"/> 女士 Ms.
--------------------------------------	--	------------------	------------------------------------	-------------------------------------	------------------------------------

名銜 Honors		最多填寫三個名銜 Max.3 honors
--------------	--	--------------------------

地址 Address	
---------------	--

--	--

	國家 Country	
--	---------------	--

電郵地址 Email Address	
-----------------------	--

附上參加費 Enclosed Entry Fee of:	<input type="checkbox"/> US\$17	<input type="checkbox"/> US\$15 (Group)	<input type="checkbox"/> RMB100	<input type="checkbox"/> HK\$100	<input type="checkbox"/> 本會會員(會員編號:) TPPC Member (Membership No. :)
<input type="checkbox"/> 海外卓越展覽者 (E.E.TPPC) Excellent Exhibitor (E.E.TPPC) from Overseas	<input type="checkbox"/> US\$10 (for return mail 回郵郵費) <input type="checkbox"/> RMB70 (for return mail 回郵郵費)				
<input type="checkbox"/> 以空郵回郵 Air Mail Return	<input type="checkbox"/> Prints Division (US\$10)	照片組 (10美元)			

* Photocopy of entry form will also be accepted

* 如參加表格不敷應用，影印本亦可被接納

For Colour Digital Images:

Digital files must be sent to the Association web-site (<http://www.tppc-hk.org/salonForm.php>) for registration and image upload.